
Zapytanie o nasadzenia drzew w Koninie w pasach drogowych i na różnego typu terenach zielonych 

przy ulicach. Były nasadzone drzewa i one powysychały i teraz były one sadzone w szpalerach, w 

różnych miejscach, moje bezpośrednie okolice, to są drzewa na ulicy Taczanowskiego i one też 

uschły. I mam pytanie, kto te drzewa na mieście sadził i jeżeli sadził, to na jakich zasadach, bo jeśli 

ktoś sadzi te drzewa, to chyba była podpisana umowa, że po nasadzeniu też przez jakiś czas musi o 

nie dbać, bo przy takich suszach jakie teraz mamy, takie młode drzewko nie jest w stanie samo 

poradzić sobie, zakorzenić się i czerpać życiodajne substancje z ziemi i musi być podlewane i to 

minimum przez dwa sezony. Ten, w którym zostało wsadzone i w następnym wspomagane. Więc jak 

wyglądała dbałość o te nasadzenia, kto to robił, czy rzeczywiście podlewał, bo mówię, ja rozumiem, 

że nie wszystkie się przyjmą czasami jest tak, że na 10 drzew 4 czy połowa uschnie, ale jak usychają 

wszystkie w szpalerach, to jest coś nie tak, to znaczy, że nie dbano o nie. 

Drzewa przy ulicy Taczanowskiego, które nie zachowały żywotności, zostaną wymienione w ramach 

obowiązującej gwarancji, zgodnie z przewidzianym harmonogramem prac. 


